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Zapisnik – 7. sjednica 

Savjeta za mlade Vlade Republike Hrvatske 

održana je 2. svibnja 2023. godine 

 

Vrijeme: od 11:00 do 12:20 sati 

Mjesto: Nacionalna i sveučilišna knjižnica 

Prisutni: Željka Josić, državna tajnica Središnjeg državnog ureda za demografiju i mlade 

članovi/ice Savjeta: dr. sc. Josip Jagodar, predsjednik Savjeta za mlade VRH, 

Tomislav Milunović, Maja Cvetojević, Olga Plazibat Novosel, Krešimir Šamija 

Valentina Cesar, Ante Galić Alen Šukurica, dr. sc. Sanja Žaja Vrbica,  Nedjeljka 

Balić Nižić, Tin Meštrović Ivan Majstorić, Tanja Mravličić, Božidar Nikša Tarabić, 

Leo Staković 

 

zamjenici/e članova/ica Savjeta: Mirela Kalcina, Ivana Barac, Maja Pavičić, Željka 

Hudolin, Vedran Blažeka, Željana Zaharija, Lada Ćurković, Emina Grd, Mihaela 

Mažuran, 

 

tajnica Savjeta: Lana Budrovac 

 

ostali prisutni: Vesna Mravunac (SDURD),  Nataša Šumiga (SDUDM), Vlatko Car 

(SDUDM) 

 

Odsutni: ispričani članovi/ice i zamjenici članova/ica Savjeta: Tomislav Leko,  Helena Štimac 

Radin, Nikola Zdunić, Lana Belas, Tamara Horvat Klemen, Karmela Franić, Sonja 

Vila, Anja Veg, Gabrijel Grediček, Mihaela Špiljak, Renato Vuk, Tihana Naglić, Tea 

Babić, Nikolina Vojta 

ostali odsutni članovi/ice i zamjenici članova/ica Savjeta: Danijela Gaube, Matea Hrg 

Helena Beus, Vesna Lendić Kasalo, Dijana Mandić, Lidija Baković, Danijela Žagar, 

Matea Hrg, Anja Jelavić Ivana Očić Vidiš, Ivan Lakoš Anđela Tadić, Marko 

Paškvan, Mario Žuliček Natalija Havidić, Kristina Milašinčić, Mladen Puškarić, 

Valentina Mucak, Enea Dessardo, Marta Žuvić, Neven Pintarić, Luka Poslon, 

Kristina Nikičić, Ronaldo Rovazdi, Nika Krajnović, Tatjana Matić, Kaja Pavlinić. 

 

Predloženi dnevni red sjednice: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa šeste sjednice i zapisnika s tematske sjednice 

2. Nacrt prijedloga Nacionalnog programa za mlade, za razdoblje 2023. do 2025. 

godine i Nacrt prijedloga zakona o izmjenama i dopunama Zakona o savjetima 

mladih 

3. Radne skupine Savjeta – izvješća o radu 
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4. Razno 

 

Predsjednik Savjeta, dr. sc. Josip Jagodar, uvodno se obratio prisutnima, pozdravio državnu 

tajnicu Središnjeg državnog ureda za demografiju i mlade, Željku Josić, dr. med. i sve 

članove/ice i zamjenike/ce članova Savjeta za mlade Vlade Republike Hrvatske (dalje u tekstu: 

Savjet) te predao riječ državnoj tajnici. 

Državna tajnica, Željka Josić, dr. med., pozdravno se obratila svim prisutnim članovima/icama 

i zamjenicima/cama Savjeta te je zahvalila svima na dolasku istaknuvši kako su time pokazali 

koliko je bitan njihov doprinos radu Savjeta. 

 

Po uvodnim obraćanjima, predsjednik Savjeta dao je predloženi Dnevni red na dopunu. 

 

Kako nije bilo prijedloga za dopunu, predsjednik Savjeta dao je predloženi Dnevni red na 

usvajanje. 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad 1.) Usvajanje zapisnika sa šeste sjednice i zapisnika s tematske sjednice 

 

Prijedlog Zapisnika sa 6. sjednice Savjeta poslan je elektroničkim putem svim članovima na 

očitovanje, te su zaprimljena dva prijedloga za izmjenu i dopunu Zapisnika. 

 

Ivan Majstorić, predlaže brisati sljedeći višak teksta na strani 4.: 

- Po raspravi, predsjednik Savjeta zaključio je drugu točku. Prije prelaska na sljedeću točku 

dnevnog reda, prostoriju su napustili ministar Piletić i državna tajnica Josić. 

 

Predsjednik Savjeta predložio je da se Zapisnik dopuni prvim dijelom prijedloga. 

- Leo Staković je napomenuo kako više od 70% mladih informacije dobiva od svojih ukućana 

te naglasio važnost informiranja mladih, posebice u mainstreem medijima. Predlaže da se rad 

ovoga tijela fokusira na dvije-tri teme. Također smatra kako je zadaća ovoga tijela i nacionalni 

program za mlade te moli da uđe u Zapisnik, kao prijedlog točke dnevnog reda sljedeće 

sjednice, Nacionalni program za mlade. Staković uz to predlaže i da se, obzirom se sjednice 

održavaju u tehnološki opremljenom prostoru, omogući hibridno (online) sudjelovanje onih 

članica i zamjenica članica Savjeta koje nisu u mogućnosti fizički prisustvovati. 

 

Božidar Nikša Tarabić predlaže izmjene Zapisnika kako slijedi: 

 

Na stranici 7. predlaže riječi strukovnu organizaciju psihoterapeuta zamijeniti riječima 

Hrvatsku komoru psihoterapeuta. Riječi etičkim kodeksom zdravstvenog postupanja zamijeniti 

riječima kodeksom etike psihološke djelatnosti. Riječ izrade zamijeniti riječima pregleda 

sadržaja. 
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Predlaže da riječi državne tajnice istaknula je da je važno da zatraži očitovanje svih stručnih 

komora zamijenimo riječima se složila s važnosti traženja očitovanja svih strukovnih 

organizacija. 

 

Predsjednik daje prijedlog dopuna na usvajanje. 

 

Prijedlog Zapisnika je izmijenjen i dopunjen u skladu s traženim. 

 

Predsjednik Savjeta daje prijedlog Zapisnika na usvajanje. 

 

Zapisnik sa 6. sjednice je jednoglasno usvojen. 

 

Zapisnik s tematske sjednice Savjeta dostavljen je elektroničkim putem svim članovima na uvid 

te nije zaprimljen niti jedan prijedlog dopune.  

 

Predsjednik utvrđuje kako tematska sjednica nije održana prema članku 15. Poslovnika jer nije 

bio prisutan dovoljan broj članova Savjeta, što je utvrđeno Zapisnikom koji je dostavljen 

članovima na uvid. 

 

Sam dokument se ne usvaja, jer se sjednica nije održala, a pismeno je utvrđeno kako nije bilo 

kvoruma. 

 

Predsjednik Savjeta izvještava o održanom okruglom stolu u Slavonskom Brodu kako slijedi: 

Sudionici okruglog stola održanog dana 3. travnja 2023. godine u Slavonskom Brodu 

(predsjednica Odbora za poljoprivredu Hrvatskog sabora Marijana Petir, ministrica 

poljoprivrede Marija Vučković, državna tajnica Središnjeg državnog ureda za demografiju i 

mlade Željka Josić, dr. med., župan Brodsko-posavske županije Danijel Marušić, načelnik 

općine Klakar Tomislav Pendić, te mladi poljoprivrednici - g. Stjepan Vučković, g. Mijo Lalić, 

g. Bruno Šporčić i g. Tomislav Haršanji) raspravljali su o niz tema koje se tiču mladih 

poljoprivrednika, politika i mjera koje se provode u svrhu poticanja ruralnog razvoja i onih koje 

će se u budućnosti provoditi. Okupljenima su predstavljeni dosadašnji rezultati mjera 

Ministarstva poljoprivrede,  posebice usmjerenih na mlade poljoprivrednike te ulaganja u 

poljoprivredu na području pet slavonskih županija. S obzirom da su u raspravi sudjelovali 

predstavnici nacionalne i lokalne vlasti, mladi su imali prilike čuti što država, regionalne i 

jedinice lokalne samouprave rade po pitanju politika i mjera za mlade poljoprivrednike te što 

je planirano u sljedećem razdoblju. 

Na panelu su svoja gospodarstva i svoja iskustva predstavili mladi poljoprivrednici koji su 

ispričali svoj put do uspjeha. Prezentirali su koje su mehanizme i potpore koje su koristili kako 

bi razvili svoj obiteljski posao te one koje planiraju koristiti u budućnosti. 

Istaknuta je važnost informiranja mladih kako bi znali koje se sve mogućnosti nude te na koji 

ih način ostvariti. 

Državna tajnica Središnjeg državnog ureda za demografiju i mlade Željka Josić dr. med., 

istaknula je kako je poljoprivreda najbolji pokazatelj uspješne međugeneracijske suradnje i 

prijenosa znanja, stariji prenose svoje iskustvo na mlade, dok mladi mogu prenijeti znanje o 
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novim tehnologijama na starije. Pohvalila je inicijativu Savjeta za mlade Vlade RH  za 

pokretanjem teme mladih u kontekstu ruralnog razvoja i održivosti te izrazila nadu za 

održavanjem sličnih okruglih stolova i rasprava na teme od značaja za mlade. 

 

 

Ad.2.) Nacrt prijedloga Nacionalnog programa za mlade, za razdoblje 2023. do 2025. 

godine i Nacrt prijedloga zakona o izmjenama i dopunama Zakona o savjetima mladih  

Predsjednik Savjeta dao je riječ voditeljici Službe za mlade u Središnjem državnom uredu za 

demografiju i mlade, gđi Valentini Cesar. 

Gđa Cesar je izvijestila prisutne kako je Središnji državni ured za demografiju i mlade, u 

suradnji s predstavnicima tijela državne uprave, akademske zajednice i organizacija civilnog 

društva, izradio Nacrt prijedloga Nacionalnog programa za mlade od 2023. do 2025. godine. 

Ukupan iznos sredstava potrebnih za provedbu mjera iznose 7,9 milijuna eura. 

Prioritetna područja ovog Dokumenta su: Rad s mladima, Participacija mladih u društvu, 

Obrazovanje mladih, Mladi i Europska unija, Mladi u ruralnim područjima i Zdravlje i kriza 

uzrokovana pandemijom koronavirusa. 

Utvrđena prioritetna područja pridonijet će tome da mladi u Hrvatskoj razviju i što bolje 

iskoriste svoje potencijale, da steknu otpornost i životne vještine potrebne za konstruktivan 

odgovor na izazove s kojima se suočavaju te da se stvore uvjeti za izjednačavanje mogućnosti 

svih mladih, a posebno mladih u ruralnim sredinama. 

Nacionalni program za mlade doprinijet će stvaranju poticajnog okruženja za razvoj potencijala 

i otpornosti mladih radi podizanja kvalitete njihovog života i njihovog optimalnog društvenog 

uključivanja. 

Nacionalni program za mlade, za razdoblje od 2023. do 2025. bio je u postupku savjetovanja 

sa zainteresiranom javnošću od 17. ožujka do 16. travnja 2023. godine te je zaprimljeno 168 

komentara. Izvješće o provedenom savjetovanju sa zainteresiranom javnošću bit će objavljeno 

sljedeći tjedan te će se potom dokument uputiti u daljnju proceduru. 

Gđa Cesar je nadalje predstavila donošenje izmjena i dopuna Zakona o savjetima mladih. Kako 

bi se olakšalo osnivanje savjeta mladih u jedinicama lokalne uprave i samouprave koje imaju 

poteškoća u osnivanju savjeta, Središnji državni ured za demografiju i mlade u postupku je 

donošenja izmjena i dopuna Zakona o savjetima mladih.  

U tom smislu očekuje se poboljšanje statusa savjeta mladih kod predstavničkih tijela jedinica 

lokalne i područne (regionalne) samouprave i mladih u široj javnosti, kvalitetnija suradnja s 

jedinicama lokalne i područne (regionalne) samouprave te poticanje većeg broja mladih na 

sudjelovanje.  

Djelovanjem savjeta mladih želi se postići uspješnija komunikacija mladih i donositelja odluka 

na lokalnoj i regionalnoj razini, koja će utjecati na povećanje kvalitete života mladih u lokalnoj 

zajednici, u skladu s njihovim aktualnim potrebama. 
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Nacrt prijedloga Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o savjetima mladih bio je u postupku 

savjetovanja sa zainteresiranom javnošću od 30. prosinca 2022. do 31. siječnja 2023 te je 

zaprimljeno 78 komentara.  

Izrađeno je Izvješće o provedenom savjetovanju te je isto objavljeno 28. veljače 2023. godine. 

Po izlaganju gđe Cesar, predsjednik Savjeta je otvorio prostor za raspravu. 

Leo Staković je zatražio potvrdu da će Izvješće o savjetovanju sa zainteresiranom javnošću 

zaista sljedeći tjedan biti objavljeno. Postavio je pitanje planira li se Savjet uključiti u praćenje 

NPM-a? Također je naglasio kako je propuštena prilika da se Nacrt Nacionalnog programa za 

mlade 2023. do 2025. predstavi ovom tijelu prije e-savjetovanja. 

Državna tajnica je u svom odgovoru istaknula kako je Središnji državni ured za demografiju i 

mlade dužan pratiti provedbu mjera Nacionalnog programa. Što se tiče same provedbe mjera, 

sredstva u iznosu od 7,9 milijuna eura su osigurana i nema razloga da se ne provodi prema 

planu. 

Ivan Majstorić je skrenuo pažnju na rok za objavu Izvješća koji je naveden na e-savjetovanju, 

16. srpnja 2023. godine, no voditeljica Službe za mlade je pojasnila kako se navedeni datum 

odnosi na krajnji rok za objavu Izvješća. 

Kako nije bilo daljnjih pitanja, predsjednik je zaključio drugu točku dnevnog reda. 

 

Ad.3.) Radne skupine Savjeta – izvješća o radu  

Predsjednik Savjeta za mlade izvješćuje članove/ice kako je Središnji državni ured, prema 

zaključcima s prošle sjednice, 6. ožujka 2023. uputio Ministarstvu znanosti i obrazovanja, 

Ministarstvu zdravstva, Hrvatskoj psihološkoj komori i Hrvatskom zavodu za javno zdravstvo 

zahtjev za dostavnom mišljenja na dokument „Pregled stanja, trendova i preporuka za kreiranje 

i unaprjeđenje politika i akcija u području zaštite mentalnog zdravlja mladih“. Hrvatska 

psihološka komora i Hrvatski zavod za javno zdravstvo dostavili su mišljenje kako nemaju 

primjedbi na navedeni dokument. Ministarstvu znanosti i obrazovanja i Ministarstvu zdravstva 

upućena je požurnica za dostavom mišljenje, dana 18. travnja 2023. godine, no do današnjeg 

dana još nisu dostavili svoja mišljenja. 

Predsjednik Savjeta je pozvao koordinatore dviju radnih skupina Savjeta Ivana Majstorića i 

Božidara Nikšu Tarabića da predstave rad od posljednje sjednice Savjeta. 

G. Tarabić, koordinator Radne skupine za mentalno zdravlje mladih, izvijestio je članove i 

članice kako je uz spomenuta mišljenja, zaprimio i mišljenja Hrvatske komore psihoterapeuta i 

Hrvatske komore socijalnih pedagoga, koji su izvijestili da postupak izrade predmetnog 

dokumenta nije u suprotnosti s dokumentima koji reguliraju etičnost struke. 

Gđa Maja Cvetojević, predstavnica Ministarstva zdravstva, izvijestila je vezano za točku 3. 

današnje sjednice, odnosno dokument „Pregled stanja, trendova i preporuka za kreiranje…..“, 

kako će, bez obzira što RS za zaštitu mentalnog zdravlja mladih Savjeta za mlade RH nije 

zaprimila mišljenje Hrvatske liječničke komore za koju vjerujemo da će se očitovati, podržati 
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slanje neobvezujućih preporuka navedene RS kako bi zdravstvenom sektoru olakšala 

unaprjeđenje zaštite mentalnog zdravlja. 

Vezano za istu točku, a u vezi „Prijedloga postupanja u slučajevima iskazivanja suicidalnih 

ideja i namjera počinjenja suicida“, MIZ ne može trenutno podržati navedeni prijedlog u 

ovakvom obliku obzirom da smo sa stručne strane HZJZa dobili mišljenje kako je navedeno 

postupanje potrebno u potpunosti implementirati u skladu s EU praksom u okviru JA 

ImpleMENTAL čiji je RH sudionik. „Postupanje u slučaju namjera počinjenja suicida“ 

zahtjeva veću involviranost liječničke struke te time izlazi iz okvira mandata ove RS koja nije 

tijelo za donošenje protokola niti može provesti stručno usuglašavanje oko ovog zdravstvenog 

protokola. Svakako podupiremo potrebu izrade navedenog protokola i navedeno je dio 

dokumenta „Pregled stanja, trendova i preporuka za kreiranje…..“ čije usvajanje MIZ podržava. 

Slijedom navedenog, predloženo je da se prvi dokument („Pregled stanja, trendova i 

preporuka...“) po zaprimanju službenih mišljenja Ministarstva zdravstva i Ministarstva znanosti 

i obrazovanja stavi na dnevni red sljedeće sjednice Savjeta. Vezano uz drugi dokument 

(„Prijedlog postupanja u slučajevima iskazivanja suicidalnih ideja i namjera počinjenja 

suicida“) predlaže se da Radna skupina stane s radom te da se isti dalje razvija u okviru rada 

Koordinacije organizacija i stručnjaka pod vodstvom Društva psihologa Sisačko-moslavačke 

županije. Na navedene prijedloge nije bilo primjedbi članova/ica i zamjenika/ica Savjeta. 

Po izlaganju g. Tarabića, riječ je dana g. Majstoriću, koordinatoru Radne skupine za mlade u 

ruralnim i udaljenim područjima. 

Ivan Majstorić je predstavio dosadašnji rad, napomenuvši kako se ove godine članovi Radne 

skupine nisu uspjeli sastati zbog poteškoća usklađivanja poslovnih i osobnih obveza, no 

svakako se nada da će se do kraja mandata ovoga saziva održati barem jedan sastanak. 

Predlaže da se u sljedećem sazivu Savjeta: 

- održi inicijalni sastanak koordinatora svih radnih skupina, 

- na sastancima radnih skupina da sudjeluje predstavnik Središnjeg državnog ureda, 

- bolju komunikaciju i podršku Središnjeg državnog ureda. 

U nastavku je pohvalio angažman kolege Tarabića kao koordinatora Radne skupine za mentalno 

zdravlje mladih, koji nije posustao u svojoj viziji. 

Konačnu verziju rezultata istraživanja i izvješća o radu Radne skupine za mlade u ruralnim i 

udaljenim područjima dostavit će naknadno. 

Zaključno je zahvalio svima na suradnji te iznio prijedlog Središnjem državnom uredu za 

demografiju i mlade o uključivanju u suradnju sa Ministarstvom financija vezano uz porezno 

rasterećenje mladih. 

Leo Staković je istaknuo kako je potrebno prepoznati trud kolega Tarabića i Majstorića te im 

zahvalio u svoje osobno ime i u ime članova/ica Savjeta na aktivnom djelovanju tijekom 

prethodne dvije godine. 
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Josip Jagodar se pridružio zahvalama te najavio završnu sjednicu Savjeta u ovom mandatu 

krajem lipnja, početkom srpnja. 

Kako nije bilo daljnjih prijedloga za raspravu, predsjednik Savjeta je zaključio treću točnu 

dnevnog reda i prešao na točku Razno. 

Ad 4.)  Razno 

a) O Certifikatu Grad za mlade izvijestio je Ante Galić, predstavnik Udruge gradova u 

Republici Hrvatskoj. Uz prezentaciju o nastanku i provedbi samog Certifikata, prisutnima je 

predstavio i „Odluku o standardima kvalitete lokalnih politika usmjerenih mladima i dodjeli 

Certifikata Grad za mlade“. Proces certificiranja hrvatskih gradova pokrenula je Udruga 

gradova u Republici Hrvatskoj, u suradnji s partnerskim organizacijama i institucijama, među 

kojima je i Središnji državni ured za demografiju i mlade. Analizom postojećih modela 

certificiranja u Europi, definirani su kriteriji za certificiranje u Hrvatskoj. 

Definirano je ukupno osam tematskih područja: 

• Participacija 

• Demografski poticaji i mjere 

• Zapošljavanje 

• Mobilnost 

• Zdravlje i sport 

• Rad s mladima i kultura 

• Obrazovanje 

• Informiranje 

Svi gradovi moraju zadovoljiti minimalno 50% kriterija iz svakog pojedinog područja, dok se 

dodatno utvrđuje preostali postotak kriterija koji moraju zadovoljiti ovisno o broju stanovnika. 

Certifikat „Grad za mlade“ priznanje je hrvatskim gradovima koji predano rade na stvaranju 

uvjeta za kvalitetan život te osobni i profesionalni rast svojih mladih. 

Nedavno su predstavnici Udruge imali priliku predstaviti Certifikat gđi Šuici te vjeruju kako će 

cijeli projekt biti predstavljen na EU razini. 

Sljedeći javni poziv za prijavu kandidature za dobivanje Certifikata bit će otvoren 2024. godine. 

U sklopu istog poziva bit će omogućeno recertificiranje gradova koji su ga dobili 2021. godine 

te im isti ističe 2024. godine. 

 

Gđa Ivana Barac je izrazila svoju podršku ovoj inicijativi te upitala koje su prednosti gradovima 

kojima se dodijeli Certifikat. Također je postavila pitanje o dodjeli titule Grad prijatelj djece. 

Vezano uz mjere koje nisu u nadležnosti grada već države, postavila je pitanje ubrajaju li se 

one u kriterije. 

 

Pojašnjeno je kako se vrednuju jedino mjere čiji nositelji su jedinice lokalne samouprave 

odnosno gradovi te je u tom smislu potrebno ispuniti određen postotak kriterija pa se mjere koje 

se dupliciraju što se tiče nadležnosti ne vrednuju. Također je pojašnjeno kako Grad prijatelj 

djece dodjeljuje Društvo naša djeca i nije u nadležnosti Udruge gradova u Republici Hrvatskoj. 

Osim što Certifikat Grad za mlade služi kao alat za samoprocjenu gradu radi li za dobrobit 

mladih i što može poboljšati, tu su i simbolične nagrade poput zastave i grafita koje grad dobiva. 
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Leo Staković je naglasio kako osim osnovne dobiti – titule Grad za mlade – gradovima donosi 

i priljev mladih, a održivost je osigurana time što se nakon tri godine treba recertificirati. 

 

Ivan Majstorić je predložio kako bi zbog izazova emigracije trebalo dodjeljivati certifikat za 

ruralna područja ili sela, jer gradovi će uvijek privlačiti mlade. 

 

b) Predsjednik Savjeta je izvijestio o aktivnostima od posljednje sjednice Savjeta: 

- Dana 14. ožujka sudjelovao je na konferenciji u NSK "Sadašnjost, a ne budućnost" u 

organizaciji Koordinacije županijskih savjeta mladih Republike Hrvatske; 

- U Slavonskom Brodu je 3. travnja održan okrugli stol na temu „Mladi poljoprivrednici u 

Hrvatskoj“, na kojem je vodio i moderirao raspravu; 

- 13. travnja 2023. sudjelovao je na okruglom stolu u Hrvatskom saboru na temu „Demokratska 

revitalizacija Hrvatske“ na poziv Saborskog odbora za obitelj, mlade i sport i Odbora za Hrvate 

izvan Republike Hrvatske. 

 

Nastavno pod točkom Razno, Leo Staković i Ivan Majstorić su potvrdili već izražene sugestije 

kako bi Savjet trebao biti više otvoren mladima i javnosti te bi njegove aktivnosti trebale biti 

medijski popraćene. Valentina Cesar odgovorila je da su svi zapisnici sa sjednica dostupni na 

mrežnim stranicama i društvenim mrežama SDUMD-a, tako da su na taj način u svakom 

trenutku javno dostupni svima. Predloženo je da se na početku mandata sljedećeg saziva izradi 

kalendar sjednica koji bi olakšao rad Savjeta vezano uz organizaciju sjednica. Nadalje je 

istaknuta važnost što kraćeg roka između dvaju saziva, a imajući na umu da ovaj saziv ima 

mandat do 31. srpnja Josip Jagodar je najavio kako će novi javni poziv za izbor kandidata za 

članove i zamjenika Savjeta biti objavljen u srpnju. 

 

Kako nije bilo daljnjih prijedloga za raspravu, predsjednik Savjeta, g. Josip Jagodar, zahvalio 

je svima na sudjelovanju i zaključio 7. sjednicu Savjeta za mlade Vlade Republike Hrvatske u 

12:30 sati. 

 

Zapisnik sastavila 

Lana Budrovac 

PREDSJEDNIK SAVJETA ZA MLADE 

VLADE REPUBLIKE HRVATSKE 

 

 

dr.sc. Josip Jagodar, v.r. 

KLASA: 230-02/1/21-01/3 

URBROJ: 519-04-1/3-23-105 

Zagreb, 10. svibnja 2023. 


